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Fråga till KSO

Vid förra kf gjorde du en sk recap av historiken bakom uppdelningen av SBN till två
nämnder. Du nämnde dock inget om det samverkansavtal som diskuterades med
en grannkommun under den föregående mandatperioden. När jag lämnade min
plats som KSO hade vi haft långt gångna samtal med grannkommunen som syftade
till att vi skulle hantera deras jävsproblem och vice versa. Det handlade då om ett
nollsummespel som inte skulle kosta skattebetalarna några större summor.
Stämningen i samtalen var mycket bra och jag utgick från att ett samverkansavtal
skulle träffas 2023. Istället får vi nu en konstruktion med en helt ny nämnd som
kommer att kosta skattebetalarna över en miljon kronor per år.

 

Min fråga: skulle du kunna redogöra för skälet till att samtalen om samverkan inte
ledde till ett avtal?

Med vänlig hälsning/Best regards
Michael Plogell
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